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az Országgyűlés Elnöke
részére

Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Hogyan kívánja segíteni a magyar csemegekukorica-termelők piaci helyzetét? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az idei évben Magyarországon drasztikusan csökkent a csemegekukorica vetésterülete . Az
idén alig 22 ezer hektárnyit vetettek, ez a tavalyi vetés harmadának felel meg . A vetésterület
csökkenését els ősorban az eredményezte, hogy Kína és Ukrajna megjelent a hazainál olcsób b
árfekvésü csemegekukorica-exportjával a hazai piacokon .

Kérdezem Miniszter urat :
- Hogyan kívánja segíteni a magyar csemegekukorica-termelők piaci helyzetét?
- Mit tud tenni az agrártárca annak érdekében, hogy a hazai csemegekukorica-termelők

árúi az ár tekintetében felvehessék a versenyt külföldi vetélytársaikkal ?
- Milyen élelmiszerbiztonsági-el őírásoknak kell megfelelnie a nem EU-tagországokbó l

hazánkba érkez ő csemegekukoricának?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 18 .

Kékkői Zol'n
országgyűlési képviselő
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